

香港中文大學聯合書院

學生借用儲物箱申請詳情

書院於伍何曼原樓四樓設有儲物箱，供一年級走讀生借用。由於儲物箱數量有限，每人只可借用一個儲物箱。除特殊情況，書院不接受宿生或已獲學系分配儲物箱之同學申請。儲物箱之借用手續如下：

1. 填寫網上表格

新生可於 2023 年 9 月 4 日至 9 月 18 日下午四時前填寫網上表格([連結](#))。

2. 結果公佈

申請結果將以電郵形式於 2023 年 9 月 25 日通知獲分配儲物箱之同學。

3. 確認儲物箱手續

合資格借用的同學將會收到確認電郵，並須繳付儲物箱按金港幣\$50。請以恒生銀行或滙豐銀行自動櫃員機將按金存入香港中文大學戶口 293-005005-018，並列印收據及於收據正面寫上學生姓名及編號。請於 2023 年 10 月 6 日下午 4 時前連同確認電郵列印本及收據正本，一併交回書院學生輔導處辦理申請。

申請日期： 2023 年 9 月 4 日至 9 月 18 日

結果公佈： 2023 年 9 月 25 日

確認日期： 2023 年 9 月 25 日至 10 月 6 日

United College, CUHK

Locker Application Procedure

Lockers at 4/F of Wu Ho Man Yuen Building are now available for **non-residential freshmen**. Since only a limited number of lockers are available, each eligible freshman will be assigned ONE locker only. Application from residential students or students who have been assigned lockers in their respective departments will not be considered unless there are special circumstances.

1. Online Application Form

Freshmen can apply for a locker from 4 September 2023 to 4:00 pm, 18 September 2023 through Online Application Form ([Link](#)).

2. Release of Results

Successful applicants will be notified through email on 25 September 2023.

3. Confirmation Procedure

Successful applicant is required to pay a deposit of HK\$50. Applicants should pay the deposit via ATM machine of Hang Seng Bank or HSBC to the bank account of The Chinese University of Hong Kong (293-005005-018). Please print and write full name and student ID number on the front of the ATM customer advice slip. Applicant is required to return the email copy and true copy of the ATM customer advice slip to the Dean of Students' Office for processing by 4:00 pm, 6 October 2023.

Application Period: 4 to 18 September 2023

Result Release: 25 September 2023

Payment Period: 25 September to 6 October 2023